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To: @rivm.nl];
Cor | @rivm.nl];

Sent: Tue 2/9/2021 7:39:11 AM

Subject: RE: keuze voor regio's huisartsen

Received: Tue 2/9/2021 3:58:19 PM

Er is zeker nagedacht over mate waarin je nog rekening houdt met de verspreiding van corona. Dat is gezien de

gefaseerde uitrol natuurlijk altijd lastig, omdat deze over een langere tijd loopt en er altijd tussentijds een uitbraak

kan ontstaan. We gaan zo veel mogelijk uit van een uitrol van Zuid naar Noord (linksonder naar rechtsboven),

waarbij we ook af en toe pragmatisch moeten zijn om de beschikbare vaccins zo snel mogelijk in te kunnen zetten

en waarbij we wel voldoende willen aanbieden aan een provincie.
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Sent: dinsdag 9 februari 2021 08:24

@rivm.nl>
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Subject: keuze voor regio's huisartsen

+»IE
Ik zit momenteel in een overleg met verschillende inhoudelijke experts en daar werd net gevraagd waarom we er

niet voor kiezen om te starten met de regio’s die het meest aangedaan zijn door de Engelse variant (randstad). Ik

heb aangegeven dat over de start in Zeeland niet meer te onderhandelen valt, maar vraag me nog wel af of dat ook

geldt voor de andere regio’s? Ik vind eigenlijk wel dat ze een punt hebben namelijk, maar snap ook dat het niet

eenvoudig is. Is er nog over nagedacht om te kijken naar welke regio het meest wordt getroffen door Covid

(Engelse variant)?

Groet
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